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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Számíthatnak-e az Innovációs és Technológiai 
Minisztérium segítségére a nagykanizsai polgárok is vagy csak a sport a fontos?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nagykanizsán a víziközmű szolgáltatás okán rengeteg probléma keletkezik, melynek két gócpontja 
van: a Teleki utca és a Platán sor. Csak a Platán soron 78 esetben kellett intézkednie a Délzalai Víz- 
és Csatornamű Zrt.-nek 2006 óta. A Platán sor alatt található víziközművek Nagykanizsa legrégebbi
hálózata közé tartoznak, hiszen minimum 60 éves csövekről beszélünk. A csőtörések egyre 
gyakoribbak, sőt legutóbb akkor történt csőtörés, amikor a Vízmű munkatársai neki akartak látni 
egy feladatnak és már meg is történt a baj, így a lakosok ismét vízellátás nélkül maradtak, míg oda 
nem ért a lajtos kocsi. A polgároknak ebből elegük van!

Nagykanizsa mindig is fontos város lesz az életemben, hiszen ott voltam katona, így rendszeresen 
foglalkozok az ott élők problémáival. Így tettem legutóbb a 2021-es költségvetés kapcsán is, amikor
számos módosító javaslatot adtam be a kanizsai polgárok érdekében. Egyik módosítóm pont a 
csatornarendszer felújítására vonatkozott, de sajnos süket fülekre találtam, hiszem a Költségvetési 
Bizottság egyből lesöpörte az összes ellenzéki beadvánnyal egyetemben.

Helyi önkormányzati képviselőnkkel, Berta Krisztiánnal, a Délzalai Víz- és Csatornamű Zrt.-vel 
valamint a Nagykanizsai Városfejlesztő Kft.-vel kalkulációt végeztük, hogy mennyibe is kerülne a 
kormányzatnak az, hogy a kanizsai polgárok végre 21. századi víziközmű hálózattal 
rendelkezzenek. A Platán sor esetében br. 1 080,10 millió forint szükséges ahhoz, hogy rendeződjön
több ezer polgár ivóvízellátása. Ezek az összegek természetesen a teljes folyamatra vonatkoznak a 
tervezéstől egészen az utolsó négyzetméter leaszfaltozásáig.



A mielőbbi megoldás érdekében az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:

2006 óta a Fidesz volt hatalmon Nagykanizsán egészen tavaly őszig. Legalább azóta ismert a 
probléma, mellyel érdemben nem tettek semmit, amikor pedig lehetett volna, akkor is kivették a 
Platán sort érintő felújítást a beruházások közül, hisz a látvány a fontos, a polgárok problémája nem.
Mikor tesz meg mindent annak érdekében Magyarország kormánya, hogy a kanizsai polgárok 
valódi problémáira megoldást nyújtson, illetve ha bizonyos sportokra tud szinte azonnal és 
közvetlen támogatást nyújtani az Ön minisztériuma, akkor a valódi problémákra miért nem?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm!

Budapest, 2020. szeptember 12.

Tisztelettel:

Dr. Brenner Koloman
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